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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-8-1/2010 

 

 

Protokół Nr 69/2010 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 12 stycznia 2010 r. 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

Pl. Wszystkich Świętych 3-4 
 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczył Bartłomiej Kocurek Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji, 

powitał Członków Komisji oraz gości, stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji, po czym przedstawił porządek posiedzenia w brzmieniu, jak niżej, 

który został przyjęty w głosowaniu: 6 głosów – „za” (jednomyślnie). 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Wieloletniego Planu Finansowo-Inwestycyjnego Miasta Krakowa na lata 2010-2019 

- druk nr 1439, 

b) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. 

„Program Rozwoju placówek kształcenia zawodowego branży finansowo-księgowej” 

dofinansowywanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.2 

Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego – druk nr 1440, 

c) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. 

„Ekonomista, Handlowiec=Zawodowiec” dofinansowywanego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości 

szkolnictwa zawodowego – druk nr 1451, 

d) zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Specjalnej Zaocznej nr 11 wchodzącej w skład 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dla Dzieci Niewidomych 

i Słabowidzących w Krakowie, ul. Tyniecka 6 – druk nr 1455. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad. 1 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

a) Wieloletniego Planu Finansowo-Inwestycyjnego Miasta Krakowa na lata 

2010-2019 - druk nr 1439 

 

Na wstępie Beata Tracka Samborska Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji wyjaśniła, 

że w Wieloletnim Planie Finansowo-Inwestycyjnym Miasta Krakowa na lata 2010-2019 

nie ma inwestycji rozpisanych na edukację oraz poinformowała o ilości wydatków 

w poszczególnych latach. 
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Głos zabrali: 

Mirosław Gilarski zastanawiał się, czy tej tabelki (oświata i wychowanie) nie powinno się 

wykreślić, gdyż zapis dotyczy zadań programowych. Jego zdaniem zapis ten nie powinien 

znaleźć się w Wieloletnim Planie Finansowym i powinien być usunięty z tego Planu. 

Wobec powyższego Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 

wyjaśniła konstrukcję formułowania przedmiotowego Planu oraz zwróciła uwagę, że nie 

tylko na edukację, ale na wszystkie dziedziny wpisane są kwoty. 

Z kolei Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji stwierdził, że jest to pewien pogląd. Nie 

jest to załącznik wypływający z poprzednich dokumentów i nie widzi przeszkody, aby ten 

zapis usunąć, a zaznaczyć go w uzasadnieniu. Zapewnił, że wszystkie inwestycje 

programowe będą podjęte i będzie to konieczny zapis w nowym dokumencie. Poprawką 

Komisji można to wykluczyć. 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek poruszył kwestię malejących z roku na rok kwot. 

Uzyskał odpowiedź od Dyrektora Żądło, że jak już wcześniej wyjaśniał, tabela jest 

pewnym poglądem, jakimi możliwościami dysponują. Prognoza obejmuje środki unijne 

do roku 2014, ale te prognozy mogą ulec zmianie. Ustawa mówi, że każda zmiana 

w budżecie musi znaleźć się w Wieloletnim Planie Finansowo-Inwestycyjnym, a zmiana 

w Wieloletnim Planie Finansowo-Inwestycyjnym musi znaleźć się w budżecie. 

Wobec powyższego Mirosław Gilarski postawił wniosek o złożenie poprawki o usunięciu 

tabeli 4 z tego dokumentu. 

Komisja w głosowaniu: 

6 głosów – „za”, 0 – „przeciw, 0 – „wstrzymujących się”, jedna osoba nie brała udziału 

w głosowaniu  

postanowiła złożyć poprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Planu 

Finansowo-Inwestycyjnego Miasta Krakowa na lata 2010-2019 – druk nr 1439 

w brzmieniu, jak niżej: 

Poprawka 

Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa  

do projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Finansowo-Inwestycyjnego Miasta 

Krakowa na lata 2010-2019 – druk nr 1439 

 

Usunąć Tabelę 4 (2.6 Wydatki na inwestycje programowe) z projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniego Planu Finansowo-Inwestycyjnego Miasta Krakowa na lata 

2010-2019 wg druku nr 1439. 

Przedmiotowa poprawka stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

 

b) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania 

pn. „Program Rozwoju placówek kształcenia zawodowego branży finansowo-

księgowej” dofinansowywanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego 

– druk nr 1440 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej 

Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Program Rozwoju placówek 

kształcenia zawodowego branży finansowo-księgowej” dofinansowywanego w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości 

szkolnictwa zawodowego wg druku nr 1440. 

Komisja w głosowaniu: 8 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1440. 
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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa 

do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności 

związanych z realizacją zadania pn. „Program rozwoju placówek kształcenia 

zawodowego branży finansowo-księgowej” dofinansowywanego w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości 

szkolnictwa zawodowego – druk nr 1440 (Opinia Nr 151/10 z 12.01.2010 r.). 

 

 

 

c) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania 

pn. „Ekonomista, Handlowiec=Zawodowiec” dofinansowywanego w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności 

i jakości szkolnictwa zawodowego – druk nr 1451 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej 

Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Ekonomista, Handlowiec 

=Zawodowiec” dofinansowywanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

Działanie 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego wg 

druku nr 1451. 

Komisja w głosowaniu: 9 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1451. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa 

do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności 

związanych z realizacją zadania pn. „Ekonomista, Handlowiec=Zawodowiec” 

dofinansowywanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.2 

Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego – druk nr 1451 (Opinia 

Nr 152/10 z 12.01.2010). 

 

 

 

d) zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Specjalnej Zaocznej nr 11 wchodzącej 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dla Dzieci Niewidomych 

i Słabowidzących w Krakowie, ul. Tyniecka 6 – druk nr 1455 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omawiając projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Policealnej Specjalnej Zaocznej nr 11 wchodzącej w skład Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dla Dzieci Niewidomych i Słabowidzących w Krakowie, 

ul. Tyniecka 6 wg druku nr 1455 wyjaśnił, że jest to uporządkowanie struktury, z czym 

wystąpiła Dyrektor. 

Komisja w głosowaniu: 9 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1455. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Specjalnej 

Zaocznej nr 11 wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dla 

Dzieci Niewidomych i Słabowidzących w Krakowie, ul. Tyniecka 6 – druk nr 1455 
(Opinia Nr 153/10 z 12.01.2010 r.). 
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Ad. 2 

Sprawy bieżące 
 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek przypomniał sprawę przeniesienia Gimnazjum nr 80, 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Przemysłu Skórzanego 

w Krakowie i włączenia Gimnazjum nr 31 w strukturę Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

i Przemysłu Skórzanego oraz Szkoły Podstawowej nr 123 zwracając uwagę, że projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie jest po I czytaniu, a temat został wniesiony na prośbę 

Grzegorza Mazura reprezentującego Radę Rodziców Szkoły Podstawowej nr 123. Zwrócił 

także uwagę, że jest protest Dzielnicy przeciw przeniesieniu Szkoły Podstawowej nr 123 

do Gimnazjum nr 31 oraz protest rodziców dzieci ze Szkoły Podstawowej nr 123. 

Z kolei Grzegorz Mazur reprezentujący Radę Rodziców Szkoły Podstawowej nr 123 wyjaśnił, 

że o sprawie zostali poinformowani w czwartek. Nikt nie prowadził konsultacji z Radą 

Pedagogiczną i Radą Rodziców. Gimnazjum nr 31 miało być łączone już z dwoma innymi 

szkołami. Wydaje się, że rozwiązanie to jest dalece nieuzasadnione, jak również, że nie była 

rozważana żadna alternatywa. Zaproponował więc odrzucenie tego projektu uchwały 

i przedstawienie alternatywnego rozwiązania.  

W związku z tym Przewodniczący Bartłomiej Kocurek zwrócił uwagę, że na jutrzejszej sesji 

Rady Miasta Krakowa będzie podjęcie uchwały o zamiarze likwidacji, a nie o likwidacji. 

Przypomniał również, że na poprzedniej sesji Pani Radna Grażyna Fijałkowska podnosiła 

sprawę i zapewniała, że nie będzie protestów ze Szkoły Podstawowej nr 123. Jego zdaniem 

jak będzie się tak podchodzić do sprawy, to nigdy nie będzie przeniesienia żadnej szkoły 

i likwidacji. 

Wobec powyższego Grzegorz Mazur wyjaśnił, że przyszedł poprosić o uwiarygodnienie, 

że to rozwiązanie jest właściwe. Jego zdaniem uzasadnienie uchwały jest daleko nierzetelne 

i pomija wiele elementów dlatego też poprosił, aby uzasadnienie było bardziej rzetelne. 

Z kolei Wojciech Hausner przypominając projekt uchwały w przedmiotowej sprawie 

stwierdził, że Szkoła Podstawowa nr 123 w tym momencie nie ma z tym związku. Jego 

zdaniem w obecnym systemie błędem jest łączenie szkół podstawowych z gimnazjami 

i będzie temu przeciwny, jeżeli będą takie projekty. Szkoła Podstawowa pojawiła się, jako 

efekt medialny, a Rada Miasta w tej chwili proceduje całkiem inny projekt. 

Łukasz Słoniowski zwrócił uwagę, że też dotarli do niego rodzice z osiedla na Kozłówce, ale 

na jeden argument, że przeniesienie uczniów ze „Skórzanki” na Kozłówek sprawi, że teren 

stanie się niebezpieczny, nie znalazł odpowiedzi. 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji poprosił rodziców o wyjaśnienie, w którym punkcie 

uzasadnienie do uchwały jest nierzetelne. 

Z kolei Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa wyjaśniła, że każde 

Gimnazjum realizuje ten sam program. Robili bardzo rzetelne rozeznanie i trzeba wszystkie 

dzieci traktować jednakowo. 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji nie zgodził się z tym, że uzasadnienie jest nierzetelne. 

Wracając do tematu poinformował, że wczoraj odbyła się merytoryczna dyskusja nad tą 

sprawą z przedstawicielami Rady Rodziców, Dyrektorem i nauczycielami Gimnazjum nr 31. 

Następnie przedstawił argumenty, jakie podnosili obecni na tym spotkaniu zwracając m. in. 

uwagę, że to Gimnazjum jest Gimnazjum rejonowym i może służyć lokalnej społeczności, jak 

również, że to połączenie jest szansą dla obu szkół. Zwrócił także uwagę, że dzisiaj miała się 

spotkać Rada Pedagogiczna, która najpierw dała opinię pozytywną, potem pod wpływem 

rodziców dała opinię negatywną. Ponadto był zdania, że temat Szkoły Podstawowej nr 123 

został sztucznie wywołany. 

Z kolei Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa zaapelowała, aby 

popatrzeć na sprawę w ten sposób, że jest to szansa dla tego środowiska i dla tej młodzieży, 

jak również chodzi o to, aby nie powiedzieć, że w Krakowie nie ma pustych szkół. System 

oświaty przewiduje rejonizację gimnazjów i te gimnazja są w różnych rejonach. 
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Wobec powyższego Grzegorz Mazur przedstawiciel Rodziców wyjaśnił, że nie zmierzał 

do tego, aby uczniom z Zespołu Szkół odbierać jakieś szanse. 

 

 

Ad. 3 

Oświadczenia, komunikaty 
 

 

Przedstawiciel Związku Nauczycielstwa Polskiego przypominając tragiczną sytuację młodego 

człowieka, mieszkającego w Zakładzie Opiekuńczym przy ul. Wielickiej 287, którą 

przedstawił na ostatnim posiedzeniu Komisji z jednoczesną prośbą o wsparcie, podziękował 

serdecznie Pani Radnej Małgorzacie Jantos, która przekazała Laptop dla ww. człowieka. 

Z kolei Małgorzata Jantos wyjaśniła, że zorganizowała zbiórkę pieniędzy za które zakupiono 

Laptop wręczony przedstawicielowi Związku Nauczycielstwa Polskiego. 
 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 16.55 zamknął 

posiedzenie. 

 

 

Przewodniczył: 

         Przewodniczący Komisji 

Bartłomiej Kocurek 
 

 

Protokołowała: 

 

Zofia Majka 

 

 

 
 


